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Объект работы - футурологические концепции Д.Белла, Э. Тоффлера, Э. Гидденса. 

Предмет исследования - релевантность футурологических концепций Д.Белла, Э. Тоффлера, Э. 

Гидденса. 

Цель работы - обосновать релевантность футурологических концепций Д.Белла, Э. Тоффлера, 

Э. Гидденса в современном Белорусском обществе. 

Основные результаты работы;  Несмотря на большое количество присутствующих недостат-

ков, неточностей в рамках футурологических концепций Д.Белла, Э. Тоффлера, Э. Гидденса, 

они все же являются релевантными для использования при анализе современного Белорусского 

обществе. Поскольку опираются на большой пласт своеобразных явлений, характеризующих 

тот или иной исторический промежуток, которые, с определенными уточнениями и дополне-

ниями возможно операционализировать и использовать для анализа современного белорусского 

общество. Футурологические концепций Д. Белла, Э. Тоффлера и Э. Гидденса позволяют объек-

тивно взглянуть на действительную картину вещей, определить проблемные области, выявить 

наиболее прогрессирующие и оптимизировать общий процесс становления информационного 

общества в рамках  Республики Беларусь.   
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Concept futuristic society of the second half of the twentieth century : the sociological 

analysis : abstract to the research paper / Evgeniy Tkachuk ; Faculty of philosophy and social 

sciences, Department of Sociology ; scientific . hands. Schelkovo T. 

Keywords ; Futuristic concept D.Bell , Alvin Toffler , Anthony Giddens , industrial society , post-

industrial society , information society, dosovre - mennoe society , modern society, industrial Belaru-

sian society , modern Belarusian postindustrial society . 

Object works - futuristic concept D.Bell , Alvin Toffler , Anthony Giddens . 

Subject of research - relevant futuristic concepts D.Bell , E. Toth - veil , Giddens . 

Purpose - to justify the relevance of futuristic concepts D.Bell , Alvin Toffler , Anthony Giddens in 

modern Belarusian society. 

The main results of work; Despite the high number of non- deficiencies , inaccuracies within the futu-

ristic concepts D.Bell , Alvin Toffler , E. Guide -Dens , they are still relevant for use in the analysis of 

the current White- Russian society. Because based on the large reservoir peculiar phenomena characte-

rizing a particular historical period , which , with certain refinements and additions may be operationa-

lized and used for the analysis of the modern Belarusian society. Futuristic concepts D. Bell , Alvin 

Toffler and Giddens allow an objective look at the true picture of things , identify problem areas , to 

identify the most progressive and optimize the overall process of information society in the framework 

of the Republic of Belarus 

 


